
• Politiek en actiegroep willen dat provincie zich aan de afspraken houdt 

BOB: 'Boek railterminal sluiten' 
De Overbetuwse 
oppositiepartij BOB wil koste 
wat het kost voorkomen dat 
alsnog een railterminal komt bij 
Val burg, ter hoogte van 
buurtschap Reeth. 
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Reeth 

De komst van zo'n rail terminal leek 
de afgelopen weken verderweg dan 
ooit. 

De deal met vier grote investe
ringspartijen kwam niet rond, om
dat de provincie Gelderland geen 
garanties kon geven over de ver
strekking van een EU-subsidie van 

zo'n 8 tot 10 miljoen euro. Orn die 
reden trokken Bolk Logistiek, Con
targo, OostNL en Dert zich medio 
december terug. 

Op oudejaarsdag verliep de dead
line voor ge"interesseerden om zich 
in te schrijven voor het project. Eer
der liet de provincie al weten niet 
verder te gaan met de plannen voor 
een rail terminal als er op 31 decem
ber geen ge"interesseerden waren. 

Maar nu blijkt dat de vier ge
noemde partijen t6ch interesse 
hebben. Ze staan open voor nieuwe 
gesprekken met de provincie. 

Maar daarvoor is het nu echt te 
laat, zegt Ard op de Weegh, fractie
voorzitter van BOB. ,,De provincie 
moet zich aan zijn woord houden", 
reageert hij stellig. 

Op de Weegh gold de afgelopen 
jaren als een van de kartrekkers in 
het verzet tegen de komst van een 
railterminal. ,,De deadline voor in
schrijving is verlopen. Zo simpel is 
het. Wat straal je als provincie uit 
als je alsnog in gesprek gaat? Oat 
zou ronduit onbehoorlijk bestuur 
zijn." 

Wat straal je als 
provincie uit als je 
alsnog in gesprek 
gaat? 
- Ard op de Weegh, BOB 

Op de Weegh heeft de deelne
mers uit het consortium inmiddels 
verschillende rapporten van mili
eudeskundige Cor Coenrady door
gestuurd, waaruit zou blijken dat 
de railterminal onrendabel is. ,,Dan 
kunnen ze nog eens goed nadenken 
of ze i.i berhau ptnog in gesprek wil
len met de provincie." 

Champagne 
Koos Nijssen uit Reeth, een van de 
initiatiefnemers van de actiegroep 
Overbetuwe Overbelast, vierde vo
rige week nog met confetti en 
champagne het nieuws van de pro
vincie: de komst van een railtermi
nal leek afgewend. De terminal zou 
immers voor overlast voor omwo
nenden zorgen. Oat nu blijkt dat de 

investeerders de moed t6ch nog 
niet opgeven, verbaast hem aller
minst. 

,,Ze geven nooit op. Iedere keer 
komt dit plan in een andere vorm 
en onder een andere naam terug", 
claimt hij. Wat Nijssen betreft is er 
maar een optie: ,,De provincie 
houdt zijn woord en schiet het plan 
af." 

Overbetuwe Overbelast blijft de 
komende tijd op meerdere fronten 
strijden, vervolgt hij. Nijssen: ,,Al
lereerst willen we ervoor zorgen 
dat de komende twintig jaar niet 
opnieuw wordt gepraat over de rail
terminal. Daarnaast willen we dat 
het bestemmingsplan van de grond 
verandert. Trek de grond desnoods 
bij Park Lingezegen." 


